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Kemal Kılıçdaroğlu geçen hafta Ordu’yu ziyaretinde “FINDIK TABAN FİYATI 4 DOLAR
OLMALI”  dedi.

Evet; olmalı.

Buna kimsenin itirazı olamaz.

Fındığın yetiştirilmesindeki zahmetli süreç, gübresi, ilacı, bakımı ve hasadı bu fiyatı fevkalade
geçer.

Eee o zaman fındık niye halen 37 lira?

O halde kim istemiyor 4 dolar olmasını?

Yöneticiler mi?
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Yani hükümet mi?

Cevabını sizde analiz edin.

Yeni bir sezona giriyoruz.

Yeni sezona dair taban fiyat belirlenecek.

Dolayısıyla hükümet Kılıçdaroğlu’nun teklif ettiği 4 doları değerlendirecek.

Hatta hükümet bunun üzerine bir dolar daha koyup Kılıçdaroğlu’na inat fındığın taban fiyatını 5
dolar olarak açıklamalı.

Çünkü “bu ürün bu fiyatları yapıyor” demeli.

Piyasa koşulları çok dalgalı. Hayat pahalılığı yetişilemez süreçler yaşıyor. Gün geçmiyor ki zam
gelmesin. Hem de bütün ürünlere.

Enflasyon rakamları ve buna bağlı olarak hayat pahalılığı vatandaşın belini büküyor. Alım
gücümüz hızla geri düşüyor. Resmen “FAKİRLEŞİYORUZ”

20 yıllık Recep Tayyip Erdoğan hükümetleri süreçlerinde iyi günler olmadı mı?

Tabii ki oldu.
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Burada iyi günlerin tefrikasını da yapacak değiliz. İyi günler oldu ki seçmen destek verdi.

Ancak son 6-7 yılda ciddi krizler yaşanıyor.

Önü alınamaz sıkıntılar yaşanıyor.

Vatandaşların geniş kesimleri ciddi fakirleşiyor.

Her gün gelen zamlar alım gücünü düşürüyor.

Bunun bir sonu olmayacak mı?

Vatandaş “YETER ARTIK” diyor.

Doğru değil mi?

Hayat pahalanıyorsa bölgemizin ürünü olan fındık fiyatı da yükselmeli.

Biz bölge insanı olarak muhalefet lideri Kılıçdaroğlu’nun 4 dolar istediği fındığa 5 dolar istiyoruz.

Sayın Erdoğan’da bu dirayet vardır. Üreticinin çilesini bilir. Alın terinin kıymetini bilir. Çıkar der ki
veya demeli ki; “FINDIK TABAN FİYATI BUNDAN SONRA 5 DOLARDIR.” “Türkiye’de artık
fındık TMO tarafından 5 dolara alınacaktır. 
“Her yıl TL üzerinden taban fiyat belirlemektense 5 dolara bağlıyoruz”
demelidir.
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Kılıçdaroğlu’nun vaadinin üzerine çıkmalıdır.

Reisimizden böyle bir teklifin gelmesini özellikle bekliyoruz.

Olmaz mı?
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